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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 9 juni 2015 van 

19.30 uur tot 21.00 uur in het stadhuis van Woerden. 
 
Aanwezig: Henny Ekelschot (voorzitter), Marieke van Noort (Progressief Woerden), Jan 

Hubert van Rensen (Inwonersbelangen), Heerd Jan Hoogeveen (D66), Arjan 
Noorthoek (CDA), Elias Bom (STERK Woerden), Simon Brouwer 
(ChristenUnie/SGP), Stefan van Hameren (VVD), Jaap van der Does 
(LijstvanderDoes), Erwin Geldorp, griffier (secretaris), Milan Lucassen 
(besluitenlijst), Victor Molkenboer (burgemeester). 

 

 
 

1) Opening en vaststelling agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering, de agenda wordt conform vastgesteld. Tevens wordt 
besloten dat het bestuursoverleg wordt doorgeschoven naar het presidium van september. 
 

2) Mededelingen 
 
Er zijn geen mededelingen van overwegende aard. 
 

3) Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
Naar aanleiding van het verslag worden de volgende opmerkingen gemaakt: 

 De heer Molkenboer; bladzijde 3 punt 10.E: de heer Molkenboer geeft aan dat hij nog overleg 
heeft gehad met de fractieassistent waar dit speelde. Mede naar aanleiding van de recente 
cursus integriteit is in goed overleg besloten om het aan de eigen verantwoordelijkheid van 
de betrokken fractieassistent(en) te laten of zaken potentieel conflicteren. 

 De heer Brouwer; bladzijde 3 punt 10.D: complimenten aan de burgemeester hoe de avond 
inzake integriteit georganiseerd was. 

 De heer Van der Does: naar aanleiding van het verslag wil hij in herinnering roepen dat in het 
geval van insprekers of presentaties de voorzitter een de personen zou bedanken voor hun 
inbreng. En dus niet iedere fractie afzonderlijk. 

 De heer Molkenboer: de burgemeester aan dat er bij de rekenkamercommissie geen 
behoefte was aan een verder overleg. Dit naar aanleiding van de recente personele 
wisselingen. 

 De heer Noorthoek geeft aan dat hij bij actualiteit graag de duur van de vergaderingen wil 
bespreken. 

 
Besluit: de besluitenlijst wordt conform vastgesteld, met de volgende wijziging: 
 

 De heer Hoogeveen; bladzijde 3 punt 10.E; de volgende aanpassing:  
o een meerderheid van het presidium acht het onwenselijk dat wijk- of dorpsplatforms 

gepolitiseerd worden. Fractieassistenten die lid zijn van een wijk- of dorpsbestuur 
dienen zeer terughoudend te zijn in woordvoering over onderwerpen die (ook al is 
het maar een beperkte) relatie hebben of kunnen hebben met de desbetreffende wijk 
of dorp. 

 
 



 2 

4) Actiepunten / Planning 
 
Besluit:  

 de actiepunten en de planning worden conform vastgesteld; 

 actiepunt 6 (bestuursuitje; 11 september 2015) wordt op voorstel van de griffier als volgt 
ingevuld: 

o vanaf 14.00 uur rondleiding Jumbo 
o vanaf 17.00 uur borrel en diner bij Plein7. 

 
5) Videoregistratie 

 
De heer Brouwer geeft aan dat voor hem de trigger om te agenderen was dat de wethouder 
reeds contact had gehad met deze potentiële opdrachtnemer zonder medeweten van de raad. 
Het proces is onduidelijk.  
De burgemeester geeft aan dat er vragen zijn om debatten rechtstreeks uit te zenden. De 
wethouder gaf aan dat als men iets wilde, ze dat maar moesten melden en dat is gebeurd. 
Helaas is de aanhef niet correct. 
Een meerderheid lijkt positief te staan tegenover videoregistratie. De fractie van 
Inwonersbelangen ziet sowieso geen meerwaarde in videoregistratie en voor wat betreft STERK 
Woerden heeft het op dit moment geen prioriteit. 
 
Besluit: de aanbieding wordt - onder dankzegging - voor kennisgeving aangenomen. Een 
discussie over de invulling van een eventuele videoregistratie wordt betrokken bij de discussie 
rondom de nieuwe huisvesting. Nadat de raad in september een besluit over de huisvesting heeft 
genomen, zal het presidium weer spreken over videoregistratie.  
 

6) Deelname Dag van de Democratie op locatie 
 
Besluit: het presidium gaat akkoord met een opzet waarbij op een zaterdag in september het 
stadhuis (gehele stadskantoor; inclusief raadszaal) open wordt gesteld voor publiek. De 
burgemeester zal hierover nog overleggen met de gemeentesecretaris. 
 

7) Memo burger en raad 
 
Besluit: het presidium besluit akkoord te gaan met de opzet en de werkwijze van de denktank. Als 
aanvulling zal er nog geworven worden onder geïnteresseerde inwoners van Woerden om deel te 
nemen aan de denktank. 
 
Voorlopige leden zijn: de heren Brouwer en Bulk namens ChristenUnie/SGP, de heer Niewold 
namens D66, mevrouw Franken namens Progressief Woerden, de heer Van Hameren namens 
de VVD en de heren Noorthoek en Draisma namens het CDA. De fracties van Inwonersbelangen, 
LijstvanderDoes en STERK Woerden zullen binnenkort nog aangeven wie er namens hen zitting 
heeft in de denktank. 
 

8) Verantwoordingsverslagen 2014 
 
Besluit: de aanbiedingsbrief kan tezamen met de verantwoordingsverslagen 2014 worden 
gepubliceerd op de DLIS. In september zal het presidium weer spreken over de besteding van 
het fractiebudget en nut en noodzaak van de huidige opzet. 
 

9) Actualiteiten 
 

 Agenderen van raadsinformatiebrieven in de raadsvergadering in relatie tot het indienen van 
moties (voorzitter / griffier; zie bijgevoegde memo daarover ter instemming) 



 3 

o Het presidium besluit dat het commissieadvies in principe leidend is en dat 
raadsinformatiebrieven in de regel alleen als bijlage bij een motie op de agenda van 
een raadsvergadering mogen staan. 

 Verbonden partijen: uit het gesprek tussen raad en RKC is naar voren gekomen dat er 
onduidelijkheid bestaat of/wanneer we verder praten over de aansturing van verbonden 
partijen. Dit is een met enige regelmaat terugkerende vraag. Het lijkt mij (en diverse andere 
aanwezigen) goed om daar in het Presidium kort bij stil te staan (VVD) 

o Het presidium besluit om de heren Van Hameren en Van Rensen in overleg met de 
griffie een bijeenkomst in het najaar te laten organiseren waarbij aandacht wordt 
gegeven aan hoe om te gaan met Verbonden Partijen (inbedding P&C-cyclus van de 
gemeente, raadsleden in AB, enzovoort). 

 Stand van zaken/werkwijze m.b.t. audioverslaglegging (VVD); zie bijgevoegde memo 
daarover ter kennisname 

o De griffier deelt mee dat hij hopelijk al op 10 juni kan testen of de automatische 
sprekersmarkering werkt. Dan is het mogelijk om al in september te starten met de 
nieuwe (automatische) werkwijze. 

 Spreektijden / duur van de vergadering 
o De heer Hoogeveen geeft aan dat het wellicht verstandig is om na te denken over 

het iets strakker aan de tijd houden. Misschien een proef met spreektijden? Het 
presidium besluit om hier in september (zie ook actiepunt 3). 

 Kaasveiling 
o De heer Bom geeft aan dat er sprake was van ongelukkige beeldvorming in de krant. 

Het leek net of de gemeente € 20.000 heeft betaald voor een kaas, terwijl dit niet zo 
is. Voor een volgende keer wellicht iets om rekening mee te houden in de 
communicatie. 

 Aanvaring tussen burger en raadslid 
o De heer Bom meldt dat er verleden week sprake was van een lichte aanvaring 

tussen een burger en een raadslid van zijn partij. 

 De heer Bom vraagt naar het welzijn van wethouder Koster. De burgemeester geeft aan dat 
zij nog even de tijd nodig heeft om het verlies van haar partner te verwerken. De bedoeling is 
dat ze per september weer aan de slag gaat, maar volgende week weet de burgemeester 
meer omdat hij dan een afspraak met haar heeft. Ondertussen kan het geen kwaad om een 
kaartje te sturen naar de wethouder. 

 
10) Rondvraag 

 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 

 
11) Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 

 


